



AVIS PUBLIC **Public Notice**

Conformément à l'article 392 de la Loi sur l'instruction publique, avis public est donné par la présente que la Commission scolaire Eastern Shores prévoit modifier les règlements suivants :

Règlement 8 : Fixer la date, l'heure et le lieu des réunions du Comité exécutif et du Conseil des commissaires.

Le règlement amendé sera présenté pour adoption à la réunion du Conseil des commissaires du 4 novembre 2025 qui se tiendra à 18h 30 au bureau administratif de la commission scolaire, 40 rue Mountsorrel, New Carlisle (Québec).

Donné à New Carlisle, Québec, ce 30^e jour de septembre 2025.

Pursuant to Section 392 of the Education Act, public notice is hereby given that the Council of

Commissioners of Eastern Shores School Board intends to modify the following By-Laws:

By-Law-8: To Set the Date, Time and Location of the Meetings of the Executive Committee and the Council of Commissioners.

The revised by law will be presented for adoption at the November 4, 2025, meeting of the Council of Commissioners to be held at 6:30 p.m. at the Administrative Offices of the Board, 40 Mountsorrel Street, New Carlisle, Quebec.

Given at New Carlisle, Quebec this 30th day of September 2025

Denis Gauthier
Secrétaire général / Secretary General